
Zápis z OMR dne 7.9 2023  

 

Pozváni: 

Slabý, Kahoun, Hrma, Kuneš, Havlíček, Šimák, Kudrna, Dušek 

Přizváni:  

Kodet 

Přítomni: 

 Slabý, Kahoun, Šimák, Dušek, Kuneš, Kudrna, Kodet 

Omluveni:  

Hrma, Havlíček 

 
 
ČEZ poslal výpověď stávající smlouvy a návrh na 2letou fixaci. Dokument 
se pošle Vojtovi Poslušnému a Robert Šimák s ním projedná možnosti. 
 
Kompletní pozemková úprava Struhařov byla postoupena MS Struhařov. 
 
Jizbice NF ZST – paní Jakešová děkuje za přístup OMS BN (zajištění 
dopravy). 
 
Předseda OMS BN děkuje všem organizátorům a spolupořadatelům na 
MRK. Ohlasy na organizační zajištění i doprovodný program jsou velice 
pozitivní. 
 
Předseda KK informoval o průběhu MRK. Úsměvné reakce vyvolala 
debata o údajné UK vlajce použité na MRK. Použitá vlajka patřila 
sponzorskému Městu Benešov, která má stejné barvy, ale opačně 
umístěné. Velice se podařilo „troubení“ a vystoupení dětí se zpěvem. 
Drobných organizačních neshod si návštěvníci nevšimli. Odhad účasti 
hostů a návštěvníků na MRK v Neveklově je cca 800 osob. Sponzoři si 
velice pochvalovali účast návštěvníků, takže se dále rýsuje větší 
spolupráce na další akce. Na postiženého chlapce Daniela Mullera se 
vybralo přes 40.000,-Kč, finanční dar byl předán v sobotu v sokolovně. 



Finance se průběžně řeší. Všechny přijaté faktury jsou k dnešnímu dni 
uhrazeny. 
Dotisk odznaků MRK bude v počtu 50ks. Budou rozdány dětem, které 
zpívali, vlajkonošům a část bude ponechána v jednatelství OMS k prodeji. 
 
Připravuje se aktiv mysliveckých hospodářů. Řeší se místo.  
 
Ve středu 6.9.2023 proběhla KK, která naplánovala kynologické akce pro 
rok 2024. Tyto budou v příštím týdnu zadány do systému. 
 
OMR schválila skartační řád přijatý ČMMJ v dubnu 2023. 
 
Na příští radě se rozhodne s konečnou platností o případném stěhování 
kanceláře OMS do pronajatých kanceláří MARKoS CZ. 
 
Datum další myslivecké rady bude 5.10.2023 od 17:00. 
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